

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY MORNING

All communications relative to the Municipal Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN

CITY HALL

MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL

HOTEL DE VILLE

MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 12 novembre 1913, a.m.

M. le Commissaire E. P. Lachapelle, Président; MM. Godfrey, Ainey et Dupuis.

1.—Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est
Résolu: D'autoriser la pose de 1700 pieds de tuyaux à eau de 8" sur la rue Saint-Patrice, à l'ouest de la rue Hamilton, dans le quartier Emard, au coût approximatif de \$4,200, à être pris sur le crédit voté pour la pose de conduites principales dans différentes rues.

2.—(16216) Soumis un rapport du Surintendant du Département de l'Eclairage, recommandant que des lampes additionnelles soient installées aux endroits mentionnés dans ledit rapport.

Résolu: D'approuver ledit rapport.

3.—(16485) Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est

Résolu: D'autoriser la remise d'un dépôt de \$15,450, fait par M. F. D. Lawrence, en rapport avec son contrat pour la fourniture de blocs de scorie.

4.—Soumise une lettre du Secrétaire de la Commission du Havre, concernant la passerelle Laporte.

Résolu: De référer au Département en Loi, pour savoir si la Ville est tenue de payer l'intérêt sur le coût de la construction de ladite passerelle, vu que cette dernière n'est plus utilisée.

5.—Il est

Résolu: D'annuler et rescinder une résolution du Bureau en date du 8 novembre, concernant la vente des résidus de terrains achetés pour l'ouverture de la rue Cartier.

Son Honneur le Maire prend son siège.

6.—Soumis un rapport du Département en Loi, sur la demande faite par M. A. Johnson, l'un des avocats chargés de conduire l'enquête judiciaire devant l'honorable Juge Fortin, de lui faire une avance de \$2,000.

Attendu que M. Johnson a dû assister à cette enquête pendant environ 35 jours, il est

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 12th November 1913, a.m.

Present: Commissioner E. P. Lachapelle, in the chair, and Messrs. Godfrey, Ainey and Dupuis.

1.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the laying of 1700 feet of 8" water mains in St. Patrick street, west of Hamilton street, in Emard Ward, at an approximate cost of \$4,200, to be charged against the appropriation voted for the laying of mains in different streets.

2.—(16216) Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, recommending that additional lights be installed in the places mentioned therein.

Resolved: To concur in said report.

3.—(16485) On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the refund of a deposit of \$15,450 made by Mr. F. D. Lawrence, in connection with his contract for the supply of scoria blocks.

4.—Submitted a letter from the Secretary of the Harbor Board, concerning the Laporte overhead bridge.

Resolved: That the same be referred to the Law Department in order to know if the City is held to pay interest on the cost of the construction of said bridge, as the same is of no more use.

5.—Resolved: To annul and repeal a resolution of the Board dated the 8th November, concerning the residues of lots of land purchased for the opening of Cartier street.

His Worship the Mayor took his seat.

6.—Submitted a report from the Law Department on the request made by Mr. A. H. Johnson, one of the attorneys appointed for the judicial investigation before Honorable Justice Fortin, for an advance of \$2,000.

Whereas Mr. Johnson has attended said investigation for about 35 days, it was